
 
 

 
Protokoll från styrelsemöte onsdag 8 januari 2014 i Sollefteå 

 

 
Närvarande ledamöter: Roger Svensson, Curt Dahlberg, Hans-Åke Dahlqvist, Lisa Jakobsson, 

Marie Eriksson och Kent Sjödahl. 

 

 § 1.   Roger hälsade oss välkomna och öppnade mötet. 

 

§ 2.   Dagordningen godkänndes. 

 

§ 3.   Till sekreterare för mötet valdes Kent. 

 

§ 4.   Föregående protokoll upplästes och godkänndes och lades till handlingarna. 

 

§ 5.   Rapporter: Ak rapporterar att LVC tävlingen i Kramfors flyttas till v6 och Skicross- 

         tävlingen som skulle gått då, strykes. Skicrosstävling kommer att genomföras i Sollefteå  

         v5. Backtävling genomförs som planerat i Sollefteå. Kansliet: Curt representerar vid   

         SISU-stämma. Svenska Skidförbundets videokonferens besöks av Roger och Marie.  

         Skidor.com flyttar (se bif. bilaga). Lönebidrag för Marie beviljat i 1 år och 3 månader. 

         Längd: Nästan alla tävlingar inställda. Bara Sollefteå kan köra sina. Från längdsidan  

         togs upp problemet med att få sponsring till åkarnas kläder. Beslutades att respektive 

         kommitté löser sina problem. 

 

§ 6.   Ekonomi: i samma läge som brukligt vid denna tid, alltså under kontroll. Budget  

         presenteras vid nästa möte. 

 

§ 7.   Tävlingar, snöläget just nu katastrof. Naturen bestämmer! 

 

§ 8.   Kansliet, delvis redogjort under § 5. Skall fixas en ny uppkoppling data/mail osv. 

         Kommer att skicka ut tack för sponsoringen till Skidgalan. 

 

§ 9.   Inga övriga frågor. 

 

§ 10.  Nästa möte bestämdes till den 18/3 2014 på kansliet i Sollefteå kl. 18.30. 

 

§ 11.  Roger tackade för visat intresse och avslutade mötet kl. 20.15. 

 

Sekreterare:    Ordförande: 

 

 

 

Kent Sjödal.    Roger Svensson. 


